
Dobrý den,

prosím o informace, které požaduji v souladu s inřormačním zákonem po

starostovi MOb Ostrava-Hrabová.

*1. Od února 2020 mi starosta neodpověděl (viz mail starostovi), požaduji

odpověď i s informací, kolik peněz je na to v rozpočtu pro rok 2021:*

(5.2. 2020)_—> Igor Trávníček

Ahoj Igore,

na jednání rady dne 6.11. 2019 navrhla místostarostka zjístit náklady na

projekty obou lokalit.

1. Kdo to prosím dostal za úkol ke zjištění

2. Jaký je aktuální stav zjištění

3. Do kdy bude prověření dokončeno

(6.11. 2019) Zápis z jednání rady

Paní Kopitzová četla odpovědi paní ZatIoukalové z OK k požadavkům Hrabové

na VO. Poplužní (7 let), pro tuto lokalitu a ul. Lužná nejsou projekty.

Místostarostka navrhuje zjístit náklady na projekty obou lokalit.

*2. Dále mě zajímá, jak dopadlo budování osvětlení v jednotlivých

lokalitách dle žádosti komise výstavby před dvěma lety (rok 2018) a kolik

peněz je na to vyhrazeno v rozpočtu pro rok 2021:*

(10.12. 2018) Zápis z jednání komise výstavby, dopravy a ekologie

Rozšíření veřejného osvětlení:

a) mezi ulicemi Poplužní a Bélskou a od Bělské po Novou Bělou. Ing. Jana

Faicová opětovně zašle na OK žádosti o vybudování nového VO.

b) ulice na Hurtě — zatím v soukromém vlastnictví, po dokončení výstavby a

převodu ulice na obec požádáme o vybudování VO

c) ulice Lužná — je už v majetku města, požádáme neprodleně

d) podněty na výstavbu VO na dalších ulicích či jejich částech budou

předmětem dalšího zkoumání členů komise.

Moc děkuji, měj se.
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